

Date :

التاريخ : 01 يونيو 2025

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market

السيد/ حامد أحمد علي المحترم،،،
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي

Greeting ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

Kindly be advised that International Financial Advisors Holding Company has received an offer from IFA Hotels & Resorts Company (K.S.C. Public) regarding the settlement of the debts of IFA Hotels & Resorts Company (K.S.C. Public) and IFA Hotels & Resorts – Dubai, amounting to KWD 2,686,974 and KWD 14,661,435 respectively. The proposed settlement is to be executed through a capital increase of IFA Hotels & Resorts Company (K.S.C. Public). Accordingly, the Company's Board of Directors will convene on Wednesday, 11/06/2025 at 1:30 PM to discuss this offer.

يرجى الإحاطة بأن شركة الإستشارات المالية الدولية القابضة قد تلقت عرضاً من شركة ايفا للفنادق والمنتجعات (ش.م.ك. عامة) بشأن تسوية مديونيتي شركة ايفا للفنادق والمنتجعات (ش.م.ك. عامة) وشركة ايفا للفنادق والمنتجعات - دبي والبالغة 2,686,974 دينار كويتي و مبلغ 14,661,435 دينار كويتي على التوالي وذلك عن طريق زيادة رأس مال شركة ايفا للفنادق والمنتجعات (ش.م.ك. عامة) ، وبناءاً عليه سوف يجتمع مجلس إدارة الشركة يوم الاربعاء الموافق 2025/06/11 في تمام الساعة الواحدة والنصف بعد الظهر وذلك من أجل مناقشة هذا العرض.

Regards ,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير ،،،



صالح صالح السلمي
رئيس مجلس الإدارة
Saleh Saleh Al-Selmi
Chairman